

國立中興大學生命科學院

推薦中華民國斐陶斐榮譽學會會員作業細則

The Phi Tau Phi Scholastic Honor Society of the Republic of China

Honorary Membership Regulation

College of Life Sciences of National Chung Hsing University

101 年 5 月 24 日本院系所主管會議通過

Passed at the College Executive Meeting on May 24th, 2012

一、宗旨：國立中興大學生命科學院(以下簡稱本院)為推薦品學兼優之應屆畢業生，成為中華民國斐陶斐榮譽學會(以下簡稱學會)會員，特訂定本細則。

1.Purpose: The College of Life Sciences of National Chung Hsing University (hereinafter referred to as the College) has formulated these regulations in order to recommend graduates with excellent academic performance to become members of the Phi Tau Phi Scholastic Honor Society of the Republic of China (hereinafter referred to as the Society).

二、名額：實際可推薦名額悉依學會及本校之規定辦理，本院推薦人數估算方式如下：(一)大學部該屆畢業生(大四及大五)人數百分之一，不足一人者以一人計。(二)碩士班該屆畢業生(碩二及碩三)人數百分之三，不足一人者以一人計。(三)博士班該屆畢業生(博四以上)人數百分之十，不足一人者以一人計。

2.Number of recommended candidates: The approximate qualifications for recommended graduates is as follows: (1) Recommend up to 1% of undergraduate that are excellent in academic performance as well as moral conduct to receive the honorary membership of the Society. (2) Recommend up to 3% of master's graduates that are excellent in academic performance as well as moral conduct to receive the honorary membership of the Society. (3) Recommend up to 10% of doctoral graduates that are excellent in academic performance as well as moral conduct to receive the honorary membership of the Society. The number of recommended graduates shall be rounded up to the next integer if the number is less than one.

三、資格：凡本院各系所應屆畢業生品學兼優者得提出申請。

3. Criteria: Graduates with outstanding academic performance can apply to become members of the Phi Tau Phi Scholastic Honor Society of the Republic of China.

四、申請截止時間：原則上為每年 3 月 10 日止，本院得依本校實際作業時間調整及另行公告。

4. Application: Basically, the period of application ends on March 10th every year. It may be adjusted according to the actual application of the University and the College will be announced separately.

五、辦法：每年公告期限前受理學生申請，大學部授權由生科系決定推薦名單；碩、博士班需繳交申請表(如附表)、歷年成績單(含排名)、指導教授推薦信及其他有利審查資料，並檢附相關證明文件，逾期或資料不全者，視同放棄。彙齊推薦

案提送本院系所主管會議評定後，依規定推薦至校。

5.Procedure: Applications need to be submitted before the deadline. Undergraduate are recommended by the Department of Life Sciences, Master's and doctoral graduates are required to provide application documents (attachments), transcripts (including rankings), recommendation letters from supervisors and other useful information. The application be submitted for review at the College Executive Meeting and refer to the University.

六、本細則經本院系所主管會議通過後施行，修正時亦同。

6.This Regulation will be implemented after being approved by the College Executive Meeting, and the same applies for amending.